
Interpellation 

Hur ser den långsiktiga lösningen ut för BB i Lycksele? 

I rapporten från den 9 januari 2023 med rubriken Förlossningsvård vid tre sjukhus författad av Anders 
Sylvan och Sofie Jacobsson lades följande slutsatser fram: 

För att förhindra en permanent neddragning finns förutom beslutad handlingsplan 

ytterligare bemanningsbefrämjande åtgärder att föreslå; 

o Upphandling av totalentreprenad i Lycksele i ett återstartsläge under 2023 

o Återställa jourschabloner 

o Erbjuda seniora/nypensionerade barnmorskor attraktiva villkor för 

återanställning/stöttande uppgifter 

o Översyn av operationsutrymmet i Umeå för en breddning av regionvården 

och ST-utbildningspotentialen 

Det var alltså dessa rekommendationer som låg till grund för att gå vidare med att upphandla 
verksamheten. Nu när regionen fått in ett giltigt anbud för en helhetslösning väljer den styrande 
majoriteten att övergå till den redan beprövade egenregi lösningen.  

 

Mot bakgrund av detta behöver följande frågor till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande 
Anna-Lena Danielsson (S) 

1. Hur långsiktig är lösningen med egen regi?  
2. Kommer man kunna garantera att ha öppet året runt och dygnet runt med egenregi lösningen? 
3. Varför denna ideologiska kovändning i att inte gå vidare med det giltiga inkomna anbudet för 

en långsiktig helhetslösning för BB i Lycksele? 
4. Vad skiljer de två olika alternativen i kostnader?  

 

Anna Ackemo (M) 

Ledamot i regionfullmäktige  


